

INTERNATIONAL SCHOOL OF NICE

PRIVATE MUSIC LESSONS 2019-2020

As part of the ISN Mission to 'Inspire, Support and Nourish' our students we offer you the possibility to enrich your son/daughter's education through individual, instrumental lessons with one of our Visiting Music Teachers. These lessons are open to all and are currently available in **piano, guitar, violin, flute, saxophone, clarinet, voice, and drums**. Other instruments may be available on request. Lessons in some instruments are very popular. Places are assigned on a first come first served basis with priority given to continuing students. Even if your son/daughter has already been having lessons **you must make a renewed application using the attached form**. There will be an opportunity to meet the Visiting Music Teachers in September at the Open House evening.

Please make sure that you have understood the terms and conditions set out below.

- Lessons are available before, during and after school. Every effort is made to find a suitable time for instrument lessons, minimizing disruption to academic studies. **For students having lessons in more than one instrument it will only be possible to take one instrument lesson during lesson time, the second lesson would have to be before or after school.**
- It is **essential to have a suitable instrument on which to practice**. Please do not sign up for piano lessons if you do not have a piano or electric piano at home.
- **The cost of a 30-minute lesson is 23 euros**. Private music teachers will invoice parents 5 times over the year (Sept, Nov, Jan, late Feb, early May). Payment must be made promptly and in advance directly to the individual music teacher. **Please do not give money to the office.**
- If a child is absent from school, **payment must still be made** for lessons that have been scheduled. **Please note that lessons may cease if payment is not made promptly. 6 weeks notice is required if your child wishes to discontinue lessons.**

External Music Exams

The school is an examination centre for the **Associated Board of the Royal Schools of Music (ABRSM)**. An examiner visits the school once a year (in May) to conduct the examinations. Students will be advised by their individual instrument teachers about working towards and entering graded music exams. Group lessons will also be offered in the second semester to prepare students for the ABRSM theory exam in June. Theory exams can also be taken in March and November. If you would like more information, please speak with your child's instrumental teacher or Ms. Gilli.

If you would like to take advantage of our individual instrument lessons, please complete the attached form and return it to me at the school as soon as possible.

I look forward to seeing you in September and to another exciting year of music at ISN.

Penelope Gilli

penny.gilli@isn-nice.com

Music Coordinator ISN / ABRSM Rep SE France

INTERNATIONAL SCHOOL OF NICE

DÉPARTEMENT DE MUSIQUE Cours de musique 2019-2020

Des cours individuels de **piano, guitare, violon, flute, saxophone, clarinette, batterie, et chant** sont disponibles. D'autres instruments sont peut-être disponibles sur demande. Il sera possible de rencontrer les intervenants de musique au mois de septembre. Certains cours de musique sont très populaires. Les places sont attribuées sur le principe du premier venu premier servi, avec la priorité donnée aux élèves précédemment inscrits, donc veuillez renouveler votre demande.

Les cours ont lieu avant, pendant et après l'école en veillant à ce qu'ils ne perturbent pas le programme scolaire. **Pour les élèves ayant choisi deux cours de musique il sera seulement possible de prendre un cours pendant l'école, l'autre cours devra avoir lieu soit avant ou après l'école.**

Il est impératif que l'enfant ait accès chez lui à un instrument avec lequel il puisse s'entraîner. N'inscrivez pas votre enfant au cours de piano ou piano électrique si vous n'en possédez pas !

Les professeurs de musique se chargent personnellement de facturer les cours individuels de musique. **Le tarif est de 23 € les 30 minutes.** Le paiement s'effectuera à l'avance 5 fois dans l'année (Sept, Nov, Jan, fin Fév, début Mai). Même si l'élève est absent, le cours programmé doit être payé. Merci de ne pas déposer de l'argent au service accueil. Il faut 6 semaines de préavis si l'élève ne souhaite plus suivre les cours de musique.

Tout retard entraînera l'arrêt des cours

Examens de Musique Externe

L'ISN est un centre d'examen pour l'**Associated Board of the Royal Schools of Music (ABRSM)**. Un examinateur est présent une fois par an (en Mai) pour faire passer les examens. Les élèves seront informés par leurs professeurs de musique pour l'inscription et pour la préparation aux examens. Des cours groupés seront offerts au second semestre afin de préparer les élèves aux examens théoriques de l'ABRSM en juin. Ces examens théoriques peuvent également être passés en mars et novembre. Si vous souhaitez avoir plus de renseignement à ce sujet, merci de contacter le professeur de musique de votre enfant ou Mme Gilli.

Si vous souhaitez inscrire votre enfant, merci de compléter le formulaire ci-joint et me le retourner rapidement.

Vous souhaitant une rentrée agréable et au plaisir de vous rencontrer en Septembre.

Penelope Gilli
Directrice de Musique / Représentante ABRSM SE France.

penny.gilli@isn-nice.com

INTERNATIONAL SCHOOL OF NICE

Cours de Musique 2019-2020

Première demande

Renouvellement

(Veuillez entourer la nature de votre demande)

Je souhaite inscrire mon enfant (nom) Grade.....

Aux de cours de musique pour l'instrument suivant :

- Piano
- Guitare
- Violon
- Saxophone
- Clarinette
- Flûte
- Batterie/Percussions
- Chant
- Autre instrument, veuillez préciser :

Si vous souhaitez un professeur en particulier, merci d'indiquer son nom :

.....
.....

Si votre enfant apprend déjà un deuxième instrument à l'ISN veuillez noter ici le nom de l'instrument et le professeur :

.....

Niveau atteint et examens déjà passés dans l'instrument :

Téléphone des parents

Email des parents :

.....

Commentaires ou suggestions :

.....

J'ai lu et accepté les termes et conditions des cours de musique à l'ISN.

Nom du Parent :

Date :

Signature :